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Groenpool ‘Wonderwoud’ regio Gent  -  Financiering

Eind november 2021 kregen de stad Gent en de gemeente Lochristi van het Agentschap 
voor Natuur en Bos (ANB) de boodschap dat de eerste fase van de realisatie van het 
‘Wonderwoud’ in Gent en Lochristi niet op korte termijn kan gebeuren. ANB zou van oordeel 
zijn dat het project “onvoldoende past binnen de prioriteiten van de minister” (Blue Deal, 
bosuitbreiding en Instandhoudingsdoelen). De directieraad van ANB heeft dit project on 
hold geplaatst.

De opstart van dit project dateert al van 2011. Als voormalig directeur van de Groendienst 
van de stad Gent was ik zelf intensief betrokken bij het traject. Het 
definitieve inrichtingsplan zit intussen in een laatste fase. Alles staat met andere woorden 
klaar om de realisatie van het Wonderwoud als groenpool in de regio Gent op te starten. 
Het is ook steeds de ambitie geweest om de eerste fase van de groenpool te realiseren 
binnen deze legislatuur. 

De beslissing om de financiering terug te schroeven voor de realisatie van de eerste fase 
van Wonderwoud komt zeer onverwacht: met uitzondering van de financiering ligt alles 
klaar om de groenpool Wonderwoud snel te realiseren. 

De groenpool Wonderwoud kan een belangrijke schakel zijn in de uitvoering van de 
Vlaamse Blue Deal en bovendien is de nood aan bijkomend en kwaliteitsvol toegankelijk 
groen in deze regio erg groot. 

Overweegt de minister de beslissing om de financiering voor de realisatie van fase 1 van 
de Groenpool Wonderwoud terug te schroeven, ongedaan te maken, zodat alsnog de timing 
voor realisatie aangehouden kan worden?
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Zoals gecommuniceerd zal het project Wonderwoud worden gerealiseerd zoals dit initieel 
was voorzien. Ik bekijk op dit moment met ANB welke fasering wordt voorzien. Daarbij leg 
ik nadruk en prioriteit op het realiseren van de bosuitbreiding, toegankelijkheid, de 
kijktoren en de speelinfrastructuur.


